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Abstract (en)
[origin: US2021298453A1] A refill for a container device for cosmetic product that includes a vessel configured to contain such a product, the vessel
including a lateral wall. The lateral wall of the vessel has, over at least part of its outside surface, a member made of elastomer material connected
to the vessel and which is at least partly in relief in relation to the outside surface of the lateral wall of the vessel. The refill thus formed is able to be
held in a casing of suitable shape, by virtue of the members in relief of elastomer material formed on the outside wall of the vessel. The invention
also relates to a casing for a cosmetic product container device including a casing and such a refill.

Abstract (fr)
L'invention porte sur une recharge (1) pour dispositif de conditionnement de produit cosmétique comportant une cuve (2) adaptée a contenir un tel
produit, la cuve (2) comportant une paroi latérale (3). La paroi latérale (3) de la cuve (2) présente, sur au moins une partie de sa surface externe
(7), un élément en matériau élastomérique (8) lié¢ a la cuve (2) et qui est au moins pour partie en relief vis-a-vis de ladite surface externe (7) de la
paroi latérale (3) de la cuve (2).La recharge ainsi formée est apte a étre maintenue dans une coque de forme adaptée, grace aux reliefs de matériau
élastomérique formés sur la paroi externe de la cuve L'invention porte également sur un dispositif de conditionnement pour produit cosmétique
comportant une coque et une telle recharge (1).
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